
Referat FAU-møte 18.11.2024 

Til stede – Rektor og Representanter fra 1, 2,3, 4, 5, 6 og vara 7.  

 
Sak 1 – Saker fra foreldre til Rektor 

• Sak fra 4.trinn – Guttetoalettene – det er fortsatt utfordrende med søl. Problemet er at det er 
noen som tisser rundt med vilje. Det gjør at noen gutter ikke vil gå på do på skolen. Rektor 
oppfordrer foreldrene til å snakke med barna om dette. Skolen har prøvd det meste, men 
rektor sier de kan ta en ny runde på det.  

• Sak fra 1.trinn – Måltider på SFO – stemmer det at de ser på skjerm nesten hver gang de 
spiser på SFO? Rektor skal snakke med Magna Berta om dette. 

• Sak fra 1.trinn – svært fornøyde med balansen mellom det digitale og det ikke-digitale – 
veldig bra at leseleksen er tilpasset til den enkelte. 

• Sak fra 7.trinn - Bordtennisbordet – det er noen regler omkring bruk av dette som er etablert, 
og det har vært noen utfordringer om at reglene ikke har blitt holdt. Rektor følger opp og tar 
det med elevrådet.  

 
Sak 2 – Skolebiblioteket  

• Imponerte over bidragene til skolebiblioteket fra foreldrene. Nå er det en lærer som har 
meldt seg også! Det er skikkelig bra. 

• Det er behov for ganske mye mer innsats på grunnarbeid og maling på biblioteket fremover. 
FAU gir beskjed når vi har behov for mer hjelp, og setter stor pris på at foreldrene bidrar. Vi 
kommer til å få et skikkelig fint bibliotek på Gullaug skole.  

• Tirsdag og torsdag denne uken skal flere foreldre bidra!  
• Rektor tar kontakt med eier av bygget  

o Vinduer i garderoben som bør skiftes  
o Bytte dodører – de er veldig slitt og gamle 
o Inngangsdøren 

• Noe av det som gjenstår 
o Ett strøk maling på rommene oppe (panel) 
o Pussing og maling av panel i gangen oppe 
o Maling på rommene nede 
o Pussing og maling i gangen nede 

 

Sak 3 – Info: 

• Gullaug skole fikk ikke noen midler i de unges kommunestyre i år. Der ble det søkt om enda 
et bordtennisbord. 
   


